
Protokół Nr IV/18 
 

z obrad IV sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 28 grudnia 2018 roku 
 

Obrady IV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły zaś 
o godzinie 15:00.  

 

W obradach IV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 14, według załączonej do protokołu 
listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na IV sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Jan Hyndza 
5. Katarzyna Jarocka 
6. Jerzy Korowicki 
7. Antoni Kosieradzki  
8. Igor Mironkiewicz 
9. Katarzyna Nayda 
10. Paweł Onieszczuk 
11. Jerzy Roszczenko 
12. Łukasz Rybałtowski 
13. Igor Śnieżko 
14. Marcin Usakiewicz 

 
Radni nieobecni na IV sesji: 

1. Agnieszka Monika Zalewska 
 

 
 
W obradach IV sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2). 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady IV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 28 grudnia 2018 r. otworzył 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Jan Hyndza, który na wstępie powitał wszystkich 
przybyłych na IV sesję Rady Miasta.  

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział że porządek obrad radni otrzymali wraz z 
zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Dodał, że w związku z wnioskiem Burmistrza Miasta, który 



wpłynął do Rady Miasta 20 grudnia do porządku obrad zostają wprowadzone 3 dodatkowe 
punkty: 

Pkt 10. podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w domu 
i szkole” na lata 2019 – 2023, 

Pkt 11. podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu osłonowego miasta 
Siemiatycze w zakresie dożywiania dzieci i młodzieży na lata 2019 – 2023”, 

Pkt 12. podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim programem rządowym „Posiłek w domu i w szkole” na lata 2019 – 2023”, 

Wiceprzewodniczący dodał, że dotychczasowe punkty 10 i 11 otrzymują nr 14 i 15. 
Wiceprzewodniczący zapytał o to czy w sprawie porządku obrad ktoś chciałby zabrać głos, 
radni uwag nie wnieśli. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1) otwarcie obrad, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok, 
4) podjęcie uchwały w sprawie jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Siemiatycze, 
5) podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Siemiatycze, 
6) podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet radnych, 
7) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na 

lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2019 – 
2035, 

8) podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Siemiatycze na 2019 rok, 
9) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r., 
10) podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 
domu i szkole” na lata 2019 – 2023, 

11) podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu osłonowego miasta 
Siemiatycze w zakresie dożywiania dzieci i młodzieży na lata 2019 – 2023”, 

12) podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w domu i w szkole” na lata 
2019 – 2023”, 

13) wolne wnioski, 
14)  zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący obrad odczytał opinię związków zawodowych NSZZ Solidarność, które 
nie wniosły żadnych uwag do proponowanych uchwał.  



Wiceprzewodniczący poprosił uczniów szkoły muzycznej o zaprezentowanie części 
artystycznej przygotowanej na dzisiejszą sesję. 

Do punktu 3 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Wiceprzewodniczący powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 
komisji i zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do tej uchwały? Radni pytań nie zgłosili. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
gminnym głosownie będzie przebiegało w następujący sposób, zostaną odczytane w 
kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i każdy radny zadeklaruje, czy jest „za”, „przeciw” 
czy „wstrzymał się od głosu”.  

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżo Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin 
 

„za” 



 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/16/18 stanowi Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 4 - podjęcie uchwały w sprawie jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Siemiatycze, 

Wiceprzewodniczący powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 
komisji i zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do tej uchwały? Radni pytań nie zgłosili. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
gminnym głosownie będzie przebiegało w następujący sposób, zostaną odczytane w 
kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i każdy radny zadeklaruje, czy jest „za”, „przeciw” 
czy „wstrzymał się od głosu”.  

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Miasta 
Siemiatycze 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Hyndza Jan „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżo Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/17/18 stanowi Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Siemiatycze, 

Wiceprzewodniczący powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 
komisji. Dodał, że Pan Burmistrz chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały. 

Burmistrz powiedział, że rozmawialiśmy ostatnio o planie zagospodarowania przestrzennego 
i ze szpitala wpłynęły wnioski o propozycjach zmiany w planie, żeby lądowisko mogło się 
wpisać. Burmistrz dodał, ze dwa lata mieliśmy na przygotowanie dokumentacji, a w ostatnich 
dniach otrzymujemy pisma z różnymi propozycjami ze szpitala (zmieniające się co chwila), 
Burmistrz zasugerował, żeby przesunąć podjęcie tej uchwały na kolejną sesję, żeby można 
było dostosować ten plan zagospodarowania przestrzennego do potrzeb. 

Radny Onieszczuk zawnioskował o 5 minut przerwy. 

Wiceprzewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 19 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, jeżeli Rada Gminy stwierdzi konieczność dokonania 
zmian w przedstawionym do uchwalenia projekcie planu miejscowego, w tym także w 
wyniku uwzględnienia uwag do projektu planu – czynności, o których mowa w art. 17 
ustawy, ponawia się w zakresie niezbędnym do dokonania tych zmian. Przedmiotem 
ponowionych czynności może być jedynie część projektu planu objęta zmianą. Głosowaniu 
zostanie poddany wniosek Burmistrza w sprawie dokonania zmian w przedstawionym do 
uchwalenia projekcie planu miejscowego w zakresie terenu przeznaczonego pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną lub zabudowę usługową z zakresu ochrony zdrowia. 

Uchwała w sprawie dokonania zmian w przedstawionym do uchwalenia projekcie planu 
miejscowego podejmowana jest w głosowaniu jawnym większością głosów. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Miasta 
Siemiatycze 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 



3 Grygoruk Melania „za” 

4 Hyndza Jan „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżo Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie dokonania zmian 
w przedstawionym do uchwalenia projekcie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Siemiatycze, tym samym projekt zmiany miejscowego planu 
został skierowany do ponownej analizy. 

Uchwała Nr IV/18/18 stanowi Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie wysokości diet radnych. 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 
komisji i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  
 
-Radny Igor Śnieżko powiedział, że jest to nowa propozycja legislacyjna, która przewiduje 
szereg uregulowań, na jedno z nich radny chciał zwrócić szczególną uwagę, a mianowicie 
ustalenie diety do obecności od na sesjach rady miasta, powiedział, że za każdą nieobecność 
potrącana jest proporcjonalnie dieta. Radny dodał, że jest to dobre rozwiązanie i uważa że 
trzeba pozytywnie zaopiniować uchwałę. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
gminnym głosownie będzie przebiegało w następujący sposób, zostaną odczytane w 
kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i każdy radny zadeklaruje, czy jest „za”, „przeciw” 
czy „wstrzymał się od głosu”.  



 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wysokości 
diet radnych. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżo Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin 
 

„za” 

 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IV/19/18 stanowi Załącznik Nr 6 
 
 
 
Do punktu 7 - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Siemiatycze na lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  
2019 – 2035. 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że Pan Burmistrz wyznaczył Panią Skarbnik do omówienia 
uchwały. 



Pani Skarbnik powiedziała, ze na komisji zapoznała radnych z projektem uchwały 
Wieloletniej Prognozy Finansowej i radni nie mieli do niej żadnych zastrzeżeń. Pani Skarbnik 
dodała, ze zapozna również radnych z uchwała RIO w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2019 - 
2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2019 – 2035, która została 
pozytywie zaopiniowana przez RIO. Powiedziała, że według RIO projekt spełnia wymogi 
formalne w zakresie kompletności przedmiotu regulacji określonych w przepisach ustawy o 
finansach publicznych oraz w przepisach rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 10 
stycznia 2013 r. Podstawowe wartości przyjęte dla 2019 roku znajdują uzasadnienie w 
projekcie budżetu na 2019 rok. Projekt budżetu przewiduje dochody ogółem w wysokości 
74 473 466 zł, w tym dochody bieżące 52 500 466 zł, dochody majątkowe 21 973 000 oraz 
wydatki ogółem w kwocie 78 473 463 zł, w tym wydatki bieżące 51 626 463 zł, wydatki 
majątkowe 26 847 000 zł. Z określonych w WPF wartości wynika iż w 2019 r jak i w 
kolejnych latach objętych prognozą spłaty długu nie zostanie naruszona relacja o której mowa 
w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Zgodnie z art.226 ust. 1 ustawy o finansach 
publicznych WPF powinna być realistyczna, a zatem uwzględniać zdarzenia które mają lub 
mogą mieć wpływ na gospodarkę finansową w perspektywie czasu wykraczającym poza rok 
budżetowy. Mając powyższe na uwadze skład orzekający zwracając uwagę na realistyczność 
WPF w ujęciu formalnym (zgodność z prawem) i realistyczność źródeł finansowania, w tym 
kryterium realności przyjętych wartości wykazanych w WPF ze szczególnym 
uwzględnieniem dla roku 2019 w kontekście przewidywanego wykonania lat poprzednich 
stwierdza co następuje, wielkości przyjęte w WPF są prognozowane na poziomie 
ostrożnościowym i nie wykazują znacznych odchyleń w stosunku do danych historycznych. 
Pani Skarbnik dodała, ze WPF przewiduje planowane wydatki i dochody w ujęciu 3 lata 
wstecz, rok bieżący budżetowy i 3 lata do przodu (do 2022) i na tej podstawie RIO ustala 
swoje kryteria i bada nasz budżet pod względem wykupu obligacji, jak również wykraczające 
do 2035 gdyż w każdym z tych lat planowany jest wykup obligacji w wysokości 1 mln zł. 
Badając WPF Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
gminnym głosownie będzie przebiegało w następujący sposób, zostaną odczytane w 
kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i każdy radny zadeklaruje, czy jest „za”, „przeciw” 
czy „wstrzymał się od głosu”.  
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2019 - 2022 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata  2019 – 2035. 
 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan „za” 



 
5 Jarocka Katarzyna 

 
„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin 
 

„za” 

 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IV/20/18 stanowi Załącznik Nr 7 
 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Siemiatycze na 2019 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosił o wyjaśnienie uchwały Panią Skarbnik. 

Pani Skarbnik powiedziała, ze Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie opiniuje uchwałę 
w sprawie budżetu na 2019 rok. Pani Skarbnik dodała, ze projekt budżetu przedstawiony był 
na komisji i została do niego naniesiona jedna poprawka.  
Pani Skarbnik powiedziała, że dochody budżetu miasta zostały ustalone w wysokości 
74 473 466 zł, z tego dochody majątkowe 21 973 000 zł, dochody bieżące w wysokości 
52 500 466 zł, dochody na zadania zlecone 11 561 980 zł (w większości dochody realizowane 
przez MOPS), wydatki z budżetu miasta 78 473 466 zł, z tego wydatki majątkowe w 
wysokości 26 817 000 zł, wydatki bieżące w wysokości 51 656 460 zł, wydatki na zadania 
zlecone 11 561 980 zł. W budżecie miasta tworzy się rezerwę ogółem w wysokości 300 000 
zł, rezerwę ogólną  154 000zł i rezerwę celową w wysokości 146 000 zł z przeznaczeniem na 
realizację zadań własnych gminy z zakresu zarządzania kryzysowego.  Ustala się deficyt 
budżetowy w wysokości 4 mln zł, który zostanie pokryty  przychodami pochodzącymi z 
zaciągniętych kredytów lub emisji papierów wartościowych w kwocie 4 mln zł. Ustala się 
łączną kwotę przychodów z budżetu w kwocie 5 mln zł oraz kwotę rozchodów w wysokości 1 
mln zł. Limity zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek, kredytów lub emisji papierów 
wartościowych na sfinansowanie przejściowego deficytu w wysokości 1 mln zł, na 
sfinansowanie planowanego deficytu w wysokości 4 mln zł, spłatę rat wcześniej 
zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 1 mln zł. Ustala się dochody w kwocie 435 tys. 



zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaży napoi alkoholowych  oraz wydatki w kwocie 
401 500 000 na realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz kwotę 33500 zł na realizację zadań 
określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. Ustala się dochody w 
kwocie 1 250 000 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, które 
przeznacza się na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi, określonych ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Ustala się plan dochodów i wydatków dla wyodrębnionego rachunku dochodów oświatowych 
jednostek budżetowych: dochody 1 550 400 zł, wydatki 1 550 400 zł. 
W przyszłym roku planowane jest 20 inwestycji, na kwotę 26 847 000 zł, z czego 14 877 000 
planujemy pozyskać ze środków unijnych, kwotę 6 046 000 zł z innych źródeł krajowych.  
 
Wiceprzewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu – Łukasza 
Rybałtowskiego o odczytanie opinii w sprawie budżetu na 2019 r. Opinia stanowi załącznik 
do protokołu (załącznik Nr 8). 
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały budżetu Miasta 
Siemiatycze na 2019 rok. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„a” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 



 
 14 „za” 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IV/21/18 stanowi Załącznik Nr 8 
 
Burmistrz podziękował za podjęcie uchwały, dodał, ze jest to największy budżet w historii. 
Burmistrz dodał, ze planowanych jest 20 inwestycji, ale wiadomo że liczba ta na pewno się 
zwiększy. Planujemy pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych.  
 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 
 
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie uchwały.  
Pani Skarbnik powiedziała, ze po dokonanych zmianach Plan dochodów budżetowych po 
dokonanych zmianach wynosi 60 424 376,64 zł, w tym : dochodów bieżących - 52 037 
176,64 zł, dochodów majątkowych - 7 387 200 zł, a plan wydatków budżetowych wynosi - 64 
424 376,64 zł, w tym: wydatków bieżących - 51 763 576,64 zł, wydatków majątkowych - 
12 660 800 zł. Ostatnie zmiany dotyczą: 
 

Zwiększenia w planie dochodów o kwotę 657 700 zł, w tym: 

1)  20 000 zl - zwiększone wpływy z tytułu najmu lokali. 

2) 60 000 zł - zwiększone wpływy z tytułu podatku od nieruchomości osób prawnych. 

3) 85 000 zł - zwiększone wpływy z tytułu podatku od nieruchomości osób fizycznych, podatku 
rolnego oraz wpływów z tytułu podatku od spadków i darowizn. 

4) 15 200 zł - zwiększone wpływy z tytułu opłaty skarbowej. 

5) 277 000 zł - zwiększone wpływy z tytułu udziału w podatku PIT. 

6 ) 50 000 zł - wpływy z tytułu przekazywanego przez jednostki podatku Vat. 

3. Zwiększenia w planie wydatków o kwotę 739 700 zł, w tym: 

1) 9 000 zł - zwiększenie plan wydatków na opłaty za cmentarz komunalny. 

2) 146 750 zł - zwiększenie planu na wydatki bieżące szkole Podstawowej Nr 3 oraz 4 000 zł. na 
inwestycje pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 3”.  

4) dział 801 rozdział 80104 o kwotę 79 150 zł - zwiększenie planu na wydatki bieżące Przedszkolu 
nr 1, 3 i 5. 

5) 2 000 zł - zwiększenie planu na wydatki inwestycyjne pn. „Dokumentacja na adaptację Szkoły 
Muzycznej po budynku Gimnazjum" oraz na wydatki bieżące Szkole Muzycznej. 

6) 8 800 zł - zwiększenie planu na wydatki bieżące 3 żłobków. 

7) 128 500 zł - zwiększenie planu wydatków na gospodarkę odpadami komunalnymi. 

8) 3 000 - zwiększenie planu wydatków bieżących na zieleń miejską. 

10) 9 000 zl - wprowadzenie planu wydatków na „białe certyfikaty". 

11) 66 000 zł - zwiększenie planu wydatków bieżących na oświetlenie ulic miejskich. 

12) 1 500 zł - zwiększenie planu wydatków bieżących na opłaty związane z ochroną środowiska. 

13) 40 000 zł - zwiększenie planu wydatków na dopłatę do wody i podatek vat. 



14) 13 500 zł - zwiększenie planu dotacji SOK. 

Pani Skarbnik Powiedziała, ze otrzymała dzisiaj informację ze szkoły podstawowej Nr 3 że 
zwiększyły im się dochody na rachunku wydzielonym dochodów własnych o kwotę 31 500 zł, niema 
tego uwzględnionego przy aktualnej uchwale, ale zostanie uwzględnione w załączniku Nr 7, Pani 
Skarbnik poprosiła o uwzględnienie tej zmiany przy dzisiejszym głosowaniu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
gminnym głosownie będzie przebiegało w następujący sposób, zostaną odczytane w 
kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i każdy radny zadeklaruje, czy jest „za”, „przeciw” 
czy „wstrzymał się od głosu”.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2018 r. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin 
 

„za” 

 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 
Uchwała Nr IV/22/18 stanowi Załącznik Nr 9 
 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniaj ącego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 
celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w domu i szkole” na lata 2019 – 2023. 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że uchwała została omówiona na komisji, zapytał o to 
czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały? 
 Radni pytań nie zgłosili. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w 
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w domu i 
szkole” na lata 2019 – 2023. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 



 
 14 „za” 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IV/23/18 stanowi Załącznik Nr 10 
 
 
Do punktu 11 - podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu osłonowego 
miasta Siemiatycze w zakresie dożywiania dzieci i młodzieży na lata 2019 – 2023”, 
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że uchwała została omówiona na komisji, zapytał o to 
czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały? 
 Radni pytań nie zgłosili. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w 
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w domu i 
szkole” na lata 2019 – 2023. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 

11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



 
14 Usakiewicz Marcin 

 
„za” 

 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/24/18 stanowi Załącznik Nr 11 
 

Do punktu 12 - podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w domu i 
w szkole” na lata 2019 – 2023”. 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że uchwała została omówiona na komisji, zapytał o to 
czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały? 
 Radni pytań nie zgłosili. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w 
sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
programem rządowym „Posiłek w domu i w szkole” na lata 2019 – 2023”. 

 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold 
 

„za” 

2 Bogucki Marek 
 

„za” 

3 Grygoruk Melania 
 

„za” 

4 Hyndza Jan 
 

„za” 

5 Jarocka Katarzyna 
 

„za” 

6 Korowicki Jerzy 
 

„za” 

7 Kosieradzki Antoni 
 

„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
 

„za” 

9 Nayda Katarzyna  
 

„za” 

10 Onieszczuk Paweł 
 

„za” 



11 Roszczenko Jerzy 
 

„za” 

12 Rybałtowski Łukasz 
 

„za” 

13 Śnieżko Igor 
 

„za” 

14 Usakiewicz Marcin 
 

„za” 

 14 „za” 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/25/18 stanowi Załącznik Nr 12 
 

Do punktu 13 – wolne wnioski. 

Głos zabrał radny powiatowy M.Żabiński, który pogratulował wszystkim radnym wyboru do 
Rady Miasta i w imieniu Klubu radnych SPW podziękował za dotychczasową współpracę, 
dodał, że liczy że współpraca będzie nadal układała się bardzo dobrze. Radny pogratulował 
zatwierdzenia uchwały w sprawie budżetu na 2019 r. oraz życzył żeby budżet został 
wykonany w 120%. Podziękował w imieniu Zarządu Uniwersytetu III wieku Burmistrzowi i 
Dyrektor SOK za wspaniałą współpracę i pomoc na każdym kroku. Radny złożył również 
życzenia z okazji Nowego 2019 Roku. 

Burmistrz podziękował za życzenia, dodał, ze polityka miasta jest bardzo zaawansowana w 
politykę senioralną i jest jeszcze trochę nowych pomysłów. 

Burmistrz złożył również wszystkim życzenia na Nowy Rok. 

 

Do punktu 15 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 12 grudnia 2018 r. 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady o godz. 15:00. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała           

  Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Jan Hyndza 

 

 


